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Eladó Családi ház, 309 m2, 1 503 m2 telek, Balatonberény
150 000 000 Ft ( ~384 823 € )

Eladó Balatonberényben egy nagy családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900196

Szobák: 6

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Cserépkályha - gáz

Építés éve: 1998

Kilátás: Utcára

Tájolás: Kelet

Komfort: Dupla komfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom ezt a szép, hangulatos, nagy családi házat

Balatonberényben! Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik a

Balaton közelségében szeretnének egy csodás ingatlant. Szeretne

kiszakadni a városi élet zajától, és egy olyan helyre költözni ami

csendes, nyugodt? Akkor ne keresgéljen tovább! Ez az ingatlan az Ön

igényeinek kedvezve egy remek lehetőség! Az ingatlan adottságainak

köszönhetően akár üdültetésre is van lehetőség! Nekem kifejezetten

tetszik az amerikai konyhás stílus, a tágas és világos nappali, ahol a

cserépkályha tovább emeli a hely hangulatát. Ebbe az ingatlanba

valóban csak költözni kell. A bútorok nagy részét a vételár

tartalmazza.A ház melegéről  cserépkályha gondoskodik, de van

lehetőség gáz fűtésre és hűtő-fűtő klíma használatára is. Az alsó és a

felső szint akár külön lakhatásra is használható, mindegyiken található

fürdő és konyha is.  Az alsó szinten kialakításra került egy mosókonyha

is, így nem kell a fürdőben kerülgetni a mosógépet és a szárítógépet

sem. Az ingatlanhoz tartozik egy fedett terasz is , ahová a nappaliból

van lehetőség kijutni.  A házhoz tartozik egy garázs is, ahová egy

folyosón keresztül tudunk bemenni. Az udvar szép tágas, rendezett,

virágokkal ültetett. Továbbá van egy fúrt kút is.Ez az ingatlan remake,

igaz? Részletesebb információk egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon

Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely

területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a

legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve!  Legyen egy

csodás és eredményes napja!

Ich biete dieses schöne, gemütliche, große Familienhaus in

Balatonberény zum Verkauf an! Ich empfehle es vor allem Menschen,

die eine wunderschöne Immobilie in der Nähe des Plattensees suchen.

Möchten Sie dem Lärm des Stadtlebens entfliehen und an einen

ruhigen und friedlichen Ort ziehen? Dann suchen Sie nicht weiter!

Diese Immobilie ist eine großartige Option für Ihre Bedürfnisse! Dank

der Eigenschaften der Immobilie gibt es sogar die Möglichkeit eines

Ferienhauses! Mir gefällt besonders der Stil der amerikanischen Küche,

das geräumige und helle Wohnzimmer, in dem der Kachelofen zur

Atmosphäre des Ortes beiträgt. Diese Immobilie ist wirklich nur zum

Einzug geeignet. Das Haus wird mit einem Kachelofen beheizt, aber es

gibt auch die Möglichkeit einer Gasheizung und einer Klimaanlage. Die

untere und obere Etage können als separate Wohnbereiche genutzt

werden, jeweils mit Bad und Küche.  In der unteren Etage gibt es auch

eine Waschküche, so dass man nicht erst um das Badezimmer

herumgehen muss, um die Waschmaschine und den Trockner zu holen.

Das Haus hat auch eine überdachte Terrasse, die vom Wohnzimmer aus

zugänglich ist.  Das Haus verfügt auch über eine Garage mit Zugang

über einen Korridor. Der Innenhof ist schön groß, gepflegt und mit

Blumen bepflanzt. Es gibt auch einen gebohrten Brunnen.diese

Immobilie ist eine Wiederherstellung, oder? Bitte rufen Sie uns an, um

weitere Informationen zu erhalten! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einer

kostenlosen Beratung aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!

I offer for sale this nice, cozy, large family house in Balatonberény! I

recommend it mainly to people who want a wonderful property near

Lake Balaton. Would you like to get away from the noise of city life and

move to a quiet and peaceful place? Then look no further! This property

is a great option for your needs! Thanks to the property's

characteristics, there is even the possibility of a holiday home! I

particularly like the style of the American kitchen, the spacious and

bright living room, where the tiled stove adds to the atmosphere of the

place. This property really is a move in only. Most of the furniture is

included in the purchase price.The house is heated by a tiled stove, but

there is also the possibility of gas heating and air conditioning. The

lower and upper floors can be used as separate living areas, each with

a bathroom and kitchen.  There is also a laundry room on the lower

level, so you don't have to go round the bathroom to get the washing

machine and tumble dryer. The property also has a covered terrace

with access from the living room.  The house also has a garage with

access via a corridor. The courtyard is nice and spacious, tidy and

planted with flowers. There is also a drilled well.This property is a

remake, right? Please call for more detailed information! If you are

looking to buy or sell, please contact the Home Manager! We can help

you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need a

favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for

you from a wide range of banks, following a free consultation! Have a

wonderful and productive day!


